
Уважаеми г-н Чобанов,  

 

Във връзка с поредното обществено обсъждане на поредната промяна на все още не 

влязло в сила изменение на Наредбата,  изказвам поредното си възмущение от 

безпринципната политика и липса на последователност на Столична община. 

Оттеглянето под натиск, очевидно може да продължи до безкрай. Считам, че е редно 

Столична община да въведе от първите възможни класирания поне гласуваната отдавна 

уседналост по район от 2 години, ако по неизвестна причина не може да намери 

консенсус за 3 или повече години. Причините да отложите уседналостта сега, няма да 

се променят до догодина, нито след 10 години. 

 

С уважение,  

 

Елена Стайкова 

6.7.2020 

 


